
 

REFERAT BESTYRELSESMØDE DEN 26. JAN. 2011 
 

1. Nyt fra arbejdsgrupperne: 

• Kulturgruppen: Karen er tovholder. 
  

• Byforskønnelse: Cykelstien: Vi har fået inspiration fra et projekt i Varde Kommune, 

hvor kommunen har leveret materialerne, og lokale har lagt frivillig arbejdskraft og 

maskiner til, og der er nu kilometervis af fine cykelstier. Troels og Mogens har fået Johan Ib 

fra Vej og Park i kommunen interesseret i projektet. 

 

• �aturgruppen: Der ligger et forslag til naturrummet på den gamle Lecafabrik fra 

en lokal arkitekt, Anders Christiansen. 

Der arbejdes på at samle og koordinere arbejder i alle arbejdsgrupper i kommunen for at få 

lavet fælles vandrestier, fælles flora- og faunatavler osv. 

 

• Havnen: Trine Testmann har ansøgt om udsættelse af udbetaling af de 970.000 kr, 

som vi er blevet bevilget til aktivitetshuset på havnen. 

 

• Forsamlingshus: Der er blevet afholdt repræsentantskabsmøde for at undersøge 

den lokale opbakning til Forsamlingshuset. Foreningerne har fået en støtteerklæring med 

hjem til medlemmerne, som skal tilkendegive deres støtte til forsamlingshuset med f.eks. 

frivillig arbejde. 
 

     2.  Økonomi: Lis gennemgik regnskabet. Der er penge på kontoen. 

 

3. Sammenlægning af Røsnæs Beboerforening og Udviklingsteamet: En 
diskussion fandt sted: Er ideen god, hvordan skal organisationen udformes osv. 

Diskussionen fortsætter, og forslaget fremsættes ved årsmødet den 31.marts. 

 

4. Årsmøde: 31. marts fra kl. 19-22.00, hvor udviklingsteamet vil være vært for et lille 

traktement. 

Dagsorden kommer senere. 

På valg er Mogens, Lise, Bent, Kirsten og John. 

 

5. �æste møde: Torsdag den 24. februar i Klubhuset. 
 

 

 Referent Karen 

 


